
Generalforsamling i GF Poppelgården

Nr. tilstede:
12, 14, 40, 15, 26, 8, 5, 44, 7, 19, 25, 3, 28, 24, 32, 17,
9, 2, 20, 10

Holbæk d. 22. november 2018

Dagsorden:

1. Valg af dirigent
2. Formandens beretning v. Peter
3. Fremlæggelse af det af bestyrelsen underskrevne regnskab til godkendelse v. Arne.

Se bilag.
4. Fremlæggelse og godkendelse af budget for det kommende regnskabsår v. Arne. 

Se bilag.
5. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

På valg er: Arne, Tinne og Torben. Alle modtager genvalg.
    6. Valg af suppleanter.
        På valg er: Jan og Mads. Begge modtager genvalg.
    7. Valg af bilagskontrollanter.
        På valg er Boye og Hüsnü. Begge modtager genvalg.
    8. Nedsættelse af haveudvalg.
  9. Nedsættelse af sommerfestudvalg.
  10. Indkomne forslag: Ingen indkomne forslag.
  11. Evt. 

Referat:

Indledningsvis en kort præsentationsrunde.

Ad. 1 Erik fra nr. 25 blev valgt som dirigent.

Ad. 2 vedhæftet

Ad. 3 kommentar: vi skal kigge lidt mere på vejfonden, og hensættelserne dertil, da det 

måske ikke er nok i forhold til reparation af vejen i længden.

Ad. 4 I forhold til vejbelysning er bestyrelsen blevet bedt om at forhøre sig, om det kan 

lade sig gøre at udskifte pærerne i lygtepælene til LED.

Bestyrelsen forhører sig hos NCC om, hvordan det står til med vejen, så vi kan lægge en 

plan i forhold til hensætning til vejfonden.

Ad. 5 Alle tre er genvalgt

Ad. 6 Begge er genvalgt

Ad. 7 Begge er genvalgt



Ad. 8 Connie nr. 44, Arne nr. 17, Heidi nr. 12, John nr. 9, Henri nr. 8

Ad. 9 Gyda nr. 8, Heidi 12, Karen Margrethe nr. 5, Tinne nr. 10

Ad. 10 ingen

Ad. 11 

- opfordring til at alle får holdt deres del af vejen fri for ukrudt, så holder den længere.

- slagleslåning af Bernts Haves fællesområder sker tre gange om året.

- snerydning: hvis man  ønsker snerydning, så kontakt Torben nr. 24

- Bestyrelsen indhenter forskellige tilbud ang. stierne i området (sten, skum biologisk 

nedbrydeligt, asfalt med majsbelægning, faldunderlag, gift, havemand)

Tak for god ro og orden


